

## Frequently Asked Questions 經常問的問題

- What voting system are we using? 我們會使用甚麼方式投票？

Paper ballots provided to and submitted by members in-person will be counted.  
會友要在實體選票上作出選擇和在現場提交才算是有效選票。

- Can I have someone submit my vote on my behalf during the live meeting? 我可以在現場會議上找別人代我投票嗎？

No, if you plan to submit a vote during the live congregational meeting, you must submit the vote on your own behalf.

不可以，如果您打算在實體會友大會中投票，則必須代表您自己投票。

- How will the quorum for the meeting be counted? 會議法定人數是如何計算的？

All members that register and sign in at either the Newton or Chinatown meeting locations prior to counting, will be counted towards the meeting quorum.

所有在計算選票前在牛頓堂或華埠堂登記及報到的人都會算在會議的法定人數。

- What if I want to vote during the live meeting, but cannot attend the time or date set for the meeting? 如果我想在現場中投票，但不能在會議指定的時間或日期出席，該怎麼辦？

The meeting is being held in-person per the BCEC Constitution. Last year, the State of Massachusetts passed an emergency law to accept virtual meetings as valid. That law expired in June 2021. Thus, votes will only count when submitted by members in person. We highly encourage members that are able, to attend the meeting at either the Newton or Chinatown location.

根據本會會章，會友年會需要實體舉行。在去年，麻州政府通過了緊急法案，容許線上會議，但該法案在 2021 年 6 月失效，所以今年的會友投票，要實體進行，方才有效。因此，我們鼓勵所有可以到牛頓堂或華埠堂出席會議的會友，實體出席今年的年會。

- Can I still listen/watch the Meeting without attending? 我不能出席，但是否仍然可以通過直播來收聽/觀看今年的會議？

The meeting will be streamed live and recorded for viewing at a later time. Votes will only count when submitted in person.

會議將進行現場直播，並進行錄影，以便日後觀看。但現場的投票才會被接受。

- I would like more information about the motions being voted on, where can I get more information? 我想了解有關要表決的議案的更多信息，在哪裡可以得到？

Information will be posted on this BCEC website.

有關信息將發佈在教會的網站上。

- For members that would like to listen to the meeting via phone call-in conferencing, is there a number? 如果會友想通過電話聆聽會議進程，有安排嗎？

Yes, we will setup a number, but the number will only be accessible on an as-needed basis. Please contact Ben Wong.

有的。我們將設置一個號碼，但該號碼將僅在有需要時提供，請與黃國英傳道聯絡。

- Will parking be available at both meeting locations (Newton and Chinatown) during the meeting? 牛頓堂及華埠堂兩個場地是否有停車位提供？

Yes. In Chinatown, parking will be available at the Herald Street Parking Garage. Members will be required to have a parking pass in order to park in the garage.

有的。在華埠，Herald 街停車場有停車位提供，但會友需要停車證才可以使用該停車場。

In Newton, only street parking will be available. We ask that you be mindful of all street parking signs and be courteous to our Newton Campus neighbors.

在牛頓，只有路邊可以停車。請注意所有路邊的停車指示牌，並小心不要阻擋牛頓堂鄰居的出入。